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Betreft: schriftelijke vragen CDA overlast milieupleintjes 
 
 
 
Geacht college, 
 
Zoals u weet heeft het CDA tijdens de laatste raadsvergadering opnieuw vragen gesteld over de 

afvaldumpingen bij milieupleintjes. Wij hebben tijdens de vergadering specifiek de vraag gesteld wat 

de mogelijkheden zijn van mobiel cameratoezicht. U heeft daarop geantwoord nog af te willen 

wachten en eerst inzicht te krijgen in de ervaringen van de gemeenten Almelo en Hengelo, alvorens 

over te gaan tot de inzet van cameratoezicht. Daarnaast heeft u toegezegd dat er een extra 

bijeenkomst gepland gaat worden met de raad om de problematiek rondom de milieupleintjes te 

bespreken.  

Inmiddels zijn we nog geen 3 weken verder en is er bij meerdere milieupleintjes weer sprake van veel 

afvaldumpingen en is het bij een aantal milieupleintjes een grote rotzooi. Ook de website Hallo 

Berghuizen maakt hier melding van1. Voor het CDA is de maat nu vol en moet er echt overgegaan 

worden tot actie. De gemeente Goor heeft bijvoorbeeld al goede ervaringen met de inzet van 

mobiele camera’s. Als fractie wijzen wij u graag op het concept ContainerWatch2. Met dit systeem is 

de privacy van inwoners geborgd. Ook brengt de ContainerWatch gedragsverandering met zich mee 

waardoor afvaldump wordt aangepakt.  

Wij vragen u om op korte termijn over te gaan tot actie en ons hierover te informeren voor de 

volgende gemeenteraadsvergadering.  

Hoogachtend, 

 

Namens de fractie van het CDA 
Stefan ten Vergert 

 
1 https://www.halloberghuizen.nl/nieuws/een-grote-smeerboel-bij-milieueiland 
2 https://www.vcsobservation.com/2020/09/11/privacy-proof-camera-inzet-tegen-afvaldump/ 


